
Zapisnik sa sjednice Predsjedništva vijeća korisnika CARNET-a

Sjednica održana: 14.02.2022, od 11 do 12:30 sati u CARNET Zagreb

Dnevni red:

0. Uvod
1. Izvještaj o radu Predsjedništva u proteklom periodu
2. Izbor predsjednika Predsjedništva vijeća korisnika CARNET-a
3. Izvještaj Ravnatelja CARNET-a o trenutnim aktivnostima
4. Prijedlozi CARNET-u
5. Razno

Sjednici prisustvovali:

● članovi Predsjedništva
○ Nikolina Bubica
○ Danijel Forjan
○ Damir Mrkonjić
○ Lada Sartori
○ Mario Zidar

● predstavnici CARNET-a
○ Hrvoje Puljiz
○ Tihomir Markulin

Sjednicu je otvorila privremena Predsjednica predsjedništva Lada Sartori. U kratkim crtama osvrnula
se na dosadašnji način rada Predsjedništva kako bi s njim upoznala nove članove. Zamolila je sve
prisutne da se još jednom predstave s par riječi o sebi te ih pozvala da se sa svojim idejama aktivno
uključe u rad.

Prijedlozi, pohvale, primjedbe

1. Kako se razvijaju digitalni obrazovni sadržaji za škole, predloženo je da se isto napravi i za
Sveučilišta. Ravnatelj CARNET-a istaknuo je problem velikih razlika u programima i
udžbenicima koji se koriste za pojedine kolegije. Treba razmotriti mogućnost nekih općih
sadržaja koji ne ovise o razlikama u pristupu na pojedinim fakultetima.

2. Mario Zidar je spomenuo nedostatak pedagoških iskustava kod predavača na Sveučilištima,
posebno za e-učenje, te je izrazio žaljenje što je ukinuta E-learning akademija pod
pokroviteljstvom CARNET-a. Predloženo je da CARNET pripremi različite sadržaje s kojima
bi se pomoglo predavačima da najbolje iskoriste mogućnosti e-učenja.

3. Nikolina Bubica je upozorila na činjenicu da Agencija za zaštitu osobnih podataka traži od
škola izjave o kolačićima na web stranicama. Kako su te stranice dio CARNET CMS sustava
onda je potrebno da CARNET riješi te probleme i pripremi tekst izjave koje bi škole objavile.



4. Nikolina Bubica je zatražila informaciju o opremi u školama koja nije instalirana, ili nije
isporučena. Ravnatelj je sve informirao o kašnjenjima u isporuci zbog zastoja u proizvodnji i
transportu.

5. Damir Mrkonjić je upozorio na situaciju da je podrška sistem inženjerima u zadnje dvije
godine prilično smanjena. Kasnilo se sa razvojem novih paketa, a i na portalu za sistemce nije
bilo novih sadržaja. Isto se dogodilo i na konferenciji CUC, gdje na zadnje dvije konferencije
sadržaja za sistemce nije bilo. Mario Zidar predlaže da se ponovno organizira SysTrek.

Izbor Predsjednika

Za predsjednika je izabran Damir Mrkonjić za 4 glasa za i jednim suzdržanim.

Komunikacija s članovima Vijeća

Predsjedništvo je zaključilo da treba poboljšati komunikaciju s članovima Vijeća korisnika.
Kako preko mailing liste, tako i na druge načine npr. preko različitih anketa. Primjećen je i problem
kako neki članovi vijeća šalju poruke na listu koje nisu potrebne, pa je predloženo CARNET-u da
pripremi kraći edukativni tekst kako se koriste mailing liste i koje poruke se šalju na listu, a koje samo
pošiljatelju.

Predloženo je da se uspostavi i komunikacija sa sistem inženjerima preko liste za sistemce, kao
i s anketama po potrebi.


